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ZAPISNIK 
SA 7 SJEDNICE VMO DRAGA 

 
7. sjednica VMO Draga održana je 24.11.2023. s početkom u 16,15 sati u prostorijama 

MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Ivica Širola, predsjednik VMO 
• Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 
• Silvija Pavleković, član VMO 
• Ivona Valinčić, član VMO  

 
Ostali nazočni  

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Mandekić, član VMO 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 6 sjednice VMO Draga: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Dogovor oko realizacije planiranog programa – Doček Sv. Nikole 
2. Zahtjevi mještana  
3. Prijedlog i dogovor zamjenske stavke po ostatku sredstva kom prioriteta Vijeća MO 

Draga iz 2022. god. 
4. Komunalna problematika 
5. Razno 
 

 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
Vijeće Mjesnog odbora Draga je nakon što je istekao rok prijave do 17.11.2023. kompletirao 
spisak prijavljene djece i dostavio ga trgovačkoj predstavnici poduzeća Nird za nabavu igračka 
i slatkiša složenih po uzrastu djeteta, s definiranim jednakim iznosom po paketu. Vrijednost 
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pojedinačnog paketa formirana je na način da se je iznos odobrenih financijska sredstva 

Vijeća MO za pripremu dječijih paketa podjelio na broj prijavljene djece.  
Predsjednik informira da je trgovačka predstavnica poduzeća Nird dostavila ponudu i prijedlog 
izabranih igračaka složenih za djevojčice i za dječake prema uzrastu djeteta, te nakon što su 
članovi Vijeća pregledali slike predloženih igračaka donesen je sljedeći  
Zaključak 
Vijeće Mjesnog odbora Draga jednoglasno se je složilo s kompletnom ponudom i prijedlogom 
izabranih igračaka i slatkiša koji su složeni prema uzrastu prijavljene djece. 
U četvrtak 07.12.2023. u 17,00 sati u Hrvatski dom Draga, Brig 24 dolazi Sv. Nikola. Klaunica 
iz Udruge Karmelino djecu će zabavljati i animirati kroz razne igre i mađioničarske trikove do 
dolaska Sv. Nikole koji će djeci predškolskog uzrasta iz Drage podijeliti poklone. Poziv i termin 
dočeka sv. Nikole roditelje djece obavijestiti će se prema obavljenoj prijavi djeteta (telefonski ili 
mailom), objaviti će se i na web stranici, te postavljanjem plakata po mjestu. 
 
 

AD 2 
- Vijeću se obratio mještanin iz naselja Brig da se ispred negove kuće na javnoj površini 
nalazi visoko stablo bora koje je jako i sve više nakoseno. Kod jakog vjetra opasno se naginje i 
potencijalna je prijetnja za ljude koji prolaze i parkiraju.  
Odsjeku zajedničke komunalne djelatnosti dostavljena je prijava mještana te je Vijeće 
podsjetilo da je već prije dostavljena obavijest da postoji potreba da se orežu grane stabala s 
doljnje strane navedenog terena koje idu u gabarite ceste, jer prilikom lošeg vremena 
predstavljaju opasnost za vozače i prolaznike. 
- Vijeću se obratila mještanka iz naselja Brig kako bi obavijestila da je preko njene terase 
postavljen kabel tako da onemogućuje kretanje po terasi kao i postavljanje tende i 
suncobrana. Upit je da li je to privremeno riješenje, pa je zatražila da se kontaktira s 
izvođačima radova na jogu te da se vidi o čemu se radi i riješi problem.  
Nakon što je Vijeće o istom obavijestilo savjetnicu za gradnju i održavanje objekata u Gradu 
Rijeci dobivena je povratna informacija da je glavni inženjer gradilišta G.P.P. Mikić dostavio 
odgovor da je radove T-com instalacija izveo kooperant, a razgovarati će se s glavnim 
predstavnikom za izvođenje radova. Mišljenje je da je kabel vjerojatno prije bio montiran iz 
drugog smjeta te ga sada treba prilagodit da ne smeta vlasnici na terasi. 
Dobivena informacija o daljnjem postupanju nadležnih prosljeđena je mještanki. 
- Vijeću se obratila mještanka da je na javnoj prometnici u blizini Pod Ohrušvom 6 nastala 
velika rupa te se oštećuj vozila prolaskom preko iste. Mještanka je poslala obavijesti i Rijeka 
Plusu, Službi za održavanje prometnica, te moli da i Vijeće upiti zahtjev za žurnu sanaciju 
navedenog oštećenja. 
Zaključak 
Vijeće MO Draga jednoglasno se složilo da se Rijeka Plusu dostavi zahtjev za žurnu sanaciju 
navedenog oštećenja. 
- Vijeću su se obratili mještani naselja Tijani u svezi stabla koje je bura polomila a koje je 
potrebno ukloniti te orezati nepoželjnu vegetaciju koja se nalazi uz parking (parking i ograda 
izgrađena iz kom. prioriteta) u Tijanima kod kbr.14. Vijeće je o istom obavijestilo Odsjek za 
zajedničku komunalnu djelatnost te je dobivena informacija da je izdan nalog za uklanjanje 
izvaljenog stabla. Uklanjanje nepoželjne vegetacije uz parkiralište je u nadležnosti Rijeka 
Plusa, pa je isto prosljeđeno nadležnoj osobi za daljnje postupanje. Nadalje je dobiven 
odgovor od Rijeka Plusa da je fizičko uklanjanje vegetacije u ulici Tijani izvršeno krajem 06/23. 
Vegetacija koja se nalazi uz parking je privatno vlasništvo . 
Vijeće je dostavilo komunalnom dežurstvu zahtjev za daljnje postupanje. Kontaktiralo se je s 
mještaninom i obavijestilo da je polomljeno stablo uklonjeno te je dana informacija do je 
zahtjev za daljnje postupanje posljeđen komunalnom dežurstvu.  
- Vijeću se obratio mještanin iz naselja Tijani kbr.26 s zahtjevom da se zatražio od HŽ-a da 
se riješi odvodnja oborinskih voda koje intezivno cure s novog podzida pruge koja je 
napravljena nakon prolaska plinovoda u naselju Tijani od kbr.60 prema Sv. Kuzmu jer prilikom 
kiša voda curi s podzida i slijeva se na glavnu draški prometnicu, u zimskom periodu kad su 
niske temperature prometnica zaledi. 
Zaključak 
Vijeće MO Draga jednoglasno se složilo da se zahtjev mještana dostavi HŽ-u i zatraži da se 
pristupi radovima na riješavanju odvodnje vode s navedenog podzida. 
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- Mještaninu iz naselja Tijani kbr.26 prosljeđen je odgovor dobiven od Rijeka Plusa u svezi 
zatraženog postavljanja dodatne prometne signalizacije upozorenja za vozače kroz Dragu, 
međutim mještanin s odgovorom nije zadovoljan te je Vijeću dostavio primjedbu na odgovor 
dobiven od Rijeka Plusa. 
Zaključak 
Vijeće MO Draga jednoglasno se složilo da se dobivena primjedba mještana dostavi Rijeka 
Plusu. 
 
 
AD 3 
Temeljem zatraženog od strane Vijeća, Rijeka Plus dostavio je dopis vezano za sredstva za 
zamjensku poziciju u Prioritetima mjesnih odbora iz 2022. godine tj. da se stavka 7.4. 
Označavanje parkirnih mjesta u Ulici kod kućnog broja 12 neće realizirati već bi se prema 
dogovoru postavilo jedno pravokutno prometno ogledalo na raskrižju Ulice Pod Ohrušovm i 
Ulice Gušć. Za navedene radove postavljanja prometnog ogledala potrebno je 281,25 eura s 
PDV-om. 
Na okončanoj poziciji 7.5.2. ostalo je 4,44 € 
Na okončanoj poziciji 7.6. ostalo je 11,52 € 
Na okončanoj Novoj poziciji ostalo je 4,21 € 
Preusmjeravanjem bi se povećala sredstva na poziciji 7.4. za 20,71 € s PDV-om, odnosno 
ukupno bi na stavci 7.4. ostalo 285,62 €.  
Zaključak  
Vijeće MO Draga jednoglasno se složilo da se ostatak sredstva od okončanih pozicija 
preusmjere na stavku 7.4 kako bi se mogla realizirati zamjenska stavka. 

 
 
AD 4 
• KD Vodovod i kanalizacija prema prijavi Vijeća dostavila je odgovor da je za provedbu 
sanacije poklopaca vodomjernih okana u ulici Tomasići kod kućnog broja 15 i Brig kod kućnog 
broja 71/5 izdan nalog ugovornom izvođaču radova. Potrebna sanacija poklopaca predmetnih 
vodomjernih okana izvršit će se u najkraćem mogućem roku sukladno organizacijskim i 
realizacijskim mogućnostima ugovornog izvođača radova. 
• Odsjek za zajedničku komunalnu djelatnost prema dostavljenom zahtjevu mještanke iz 
naselja Pod ohrušvom kbr. 15/1 u svezi mogućeg izmještanje oglasnog panoa koji se nalazi u 
blizini, obavijestili su da isti nije postavljen na osnovi ugovora o korištenju lokacije za isticanje 
reklamnih poruka, pa stoga nemaju ingerencije da traže njegovo uklanjanje ili premještanje. 
Upućuju da se Vijeće MO obrati Odsjeku za komunalno redarstvo. Predsjednik upoznaje da je 
prije nego je dostavljen zahtjev Odsjeku za zajedničku komunalnu djelatnost kontaktirao s 
ravnateljem Odsjeka za komunalno redarstvo, te je on uputio da se zahtjev dostavi navedenoj 
službi, stoga će predsjednik ponovo kontaktirati s ravnateljem, te ga upoznati s dobivenim 
odgovorom. 
• KD Autotrolej dostavio je mail u kojem je obavijestio da slijedom održanog sastanka, te 
razgovora oko uvođenja dodatnih polazaka, dostavlja vozni red s tri dodatna polaska koji s 
primjenom kreće 6. studenog 2023. godine, uz napomenu kako polasci ne ulaze u Baraće. 
Riječ je o testnom periodu od mjesec dana tijekom kojeg će Autotrolej vidjeti realnu situaciju 
na terenu te pratiti broj putnika, a kako bi se donijela konačna odluka o opravdanosti uvođenja 
dodatnih polazaka. Dodani polasci sa Sv. Kuzma u 8,25,/ 9,15 /11, a iz pravca Rijeke u 8,55 i 
10,30. 
Vijeće Mjesnog Draga se očitovalo da je suglasno da se krene sa dogovorenom linijom, ali da 
se smatra da testni period od mjesec nije dovoljan, nego se traži da taj period bude minimalno 
tri mjeseca kako bi se utvrdio stvarni broj korisnika. 
Nije dobivena povratna informacija od KD Autotroleja o njihovom daljnjem postupanju. 
• Hž-u dostaljen je upit da li će košnja i orezivanje nepoželjne vegetacije započeto u 5 
mjesecu ove godine na poziciji volta ulaz u naselje Gušć (Volvo servis) pokos lijevo i desno od 
volte sa unutrašnje i vanjske strane biti izvršeno do kraja ove tekuće 2023. godine. Isti upit 
postavljen je i za pokos na poziciji od naselja Tijani kbr.62 prema Sv. Kuzmu.  
• Komunalnom dežurstvu dostavljeno je da je potreban hitan izvid na terenu u naselju Gušć 
kod kućnog broja 20. Radi se o tome da je preko javnog puta palo veliko stablo, te na drugom 
mjestu se urušio kameni zid i jedno stablo prijeti da pokida električne žice.  
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Dobivena je povratna informacija da je obavljen očevid, te je naloženo uklanjanje stabla 
vlasnici zemljišta s kojeg je stablo palo. Isto tako vlasnicima navedene nekretnine naloženo je 
uklanjanje, te stabilizacija opasnih dijelova kamenog zida. 
- Komunalno dežurstvo obaviješteno je da prijavljeni neregistrirani auto marke ford i dalje 
stoji na javnoj površini , kao i auto renault megan sa registarskim pločicama također stoji već 
duže vrijeme. Oba vozila su od istog vlasnika te mještani mole postupanje da se vozila uklone 
jer otežavaju normalno odvijanje prometa u tom dijelu naselja. 

- Rijeka Plusu dostavljeno je da je uočeno da na postojećem prometnom znaku s 
treptačem ne radi displej a koji se nalazi na ulazu u Dragu od Sv. Kuzma. Nadalje im 
je dostavljen zahtjev da u ulici Brig kod kbr. 5 na postojećem stupu nedostaje znak 
pristupačnosti za osobe s invaliditetom. 
Zatraženo je da Rijeka Plus izvrši izvid i očisti začepljene šahte i postojeće linijske rešetke 
oborinskih voda kroz cijelu dionicu draške prometnice kao i sve koje su na nerazvrstanim 
cestama, stepeništu i putevima u Dragi. 
- Energu je dostavljena požurnica u svezi zatraženog da se provede orezivanje grana uz 
lampe javne rasvjete na svim pozicijama kroz Dragu gdje je to potrebno, kako bi mještani imali 
siguran i vidljiv prolaz. 
 
• Dana 26.10.2023. održan je sastanak predsjednika, zamjenika predsjednika i nadležne 
osobe iz Odsjeka zajedničke komunalne djelatnosti te se je zajednički obišlo pojedine lokacije 
na kojima se je ukazalo na sljedeće: 
- potreba za postavom tabele zabranjeno bacanje smeća na lokaciji Pod Ohrušvom poslije 
prve volte desno u blizini pruge. Tabelu bi trebalo postaviti na mrežu uz prugu iz razloga što 
nesavjesni građani prođu pored mreže i bace smeće i grane, te se tako onemogući da se 
realizira kvalitetna košnja tog navedenog područja. 
- u ulici Brig iza ograde na proširenju ispod Hrvatskog doma Draga bačen je krupni otpad 
(salonitke, gurle, nepoželjna vegetacija) koji je potrebno ukloniti kako bi spriječili daljnje 
skupljanje i stvaranje divljeg deponija. 
- u ulici Brig na proširenju uz autobusnu stanicu uočeno je da na postojećem postolju 
nedostaje kanta od smeća, pa je potrebno izvršiti postavu nove kante za otpatke. 
 
• Dana 30.10.2023. održan je sastanak predsjednika, zamjenika predsjednika i nadležnih iz 
Rijeka Plusa na terenu te se je zajednički obišlo pojedine lokacije na kojima se je ukazalo o 
potrebnoj sanaciji i to: 
- u ulici Brig na glavnoj cesti ispod Hrvatskog doma Draga – branik produžiti do postojećih 
kontejnera za smeće 
- u ulici Brig na glavnoj cesti preko puta hostela kbr.45 – zamjena kamenih blokova 
postavom branika 
- u ulici Brig na glavnoj cesti preko puta kbr.81 – branik produžiti  
- u ulici Tijani na glavnoj cesti od kbr.61 prema Sv. Kuzmu – zamjena oštećenog kamenog 
bloka 
- ispred Hrvatskog doma, Brig 24 cestovni slivnik zapunjen pijeskom, te je isti potrebno 
očistiti 
- u ulici Brig kod kbr.5 i u ulici Tijani od kbr.60 prema Sv. Kzmu potrebno je sanirati oštećen 
kolnik 
 
• Predsjednik daje informaciju da je dana 08.11.2023. održan radni sastanak u prostorijama 
Grada Rijeke na Korzu 16, sazvan od strane Upravnog odjela za komunalni sustav i promet 
Grada Rijeke i KD Čistoća d.o.o. na temu inplementacije individualnog sustava gospodarenja 

otpadom na području MO Draga, Sveti Kuzam, Svilno, Pašac i Orehovica.  
 
 
AD 5 
Predsjednik informira da je svim korisnicima u Hrvatskom domu Draga dostavljen dopis 
voditeljice Odsjeka za mjesnu samoupravu, a vezano za obnovu zahtjeva za korištenje 
prostora u objektima mjesne samouprave bez naknade više od 4 sata mjesečno za 2024. 
godinu, te je rok za predaju do 25.11.2023. 
Prema zatraženom za besplatno korištenje prostora u Hrvatskom domu Draga u trajanju 
dužem od četiri sata zaprimljeni su zahtjevi sljedećih korisnika: Karnevalske grupe „Draške 
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maškare“, Kickboxing kluba Draga, Pjevačkog zbora mladih Josip Kaplan, Riječkog komornog 
zbora Val, Udruge umirovljenika Draga 
Zaključak:  
Vijeće MO Draga je suglasno da se koristi prostor bez naknade prema dostavljenim 
zahtjevima u 2024. godini, te će se uz zahtjeve korisnika voditeljici Odsjeka za mjesnu 
samoupravu dostaviti i dana suglasnost Vijeća. 
 
Karnevalska grupa „Draške maškare“ obratila se je voditeljici Odsjeka za mjesnu samoupravu 
s zahtjevom da im se dozvoli slobodno povremeno korištenje velike dvorane u domu Draga za 
potrebe uvježbavanja plesne koreografije u vremenu od 20.11.2023 do 11.2.2024. Iste 
prostorije koristi i Kickboxing klub "Draga", te su naveli da s njima imaju izvrsnu suradnju i 
uvijek se uspješno dogovaraju oko termina za probe. 
Dvoranu bi koristili i 13.1.2024. za maskirani ples, ali će se za to još jednom posebno obratiti. 
Zaključak:  
Vijeće MO Draga je suglasno da Karnevalska grupa „Draške maškare“ koristi prostor prema 
dostavljenom zahtjevu, te će se pri dostavi suglasnosti Vijeća na dane zahtjeve korisnika za 
2024. voditeljici Odsjeka za mjesnu samoupravu, dostaviti i dana suglasnost Vijeća za 
zatraženo od Karnevalske grupe „Draške maškare“. 
 
Podružnica umirovljenika Draga obratila se je s zahtjevom da dana 09.12.2023. koriste veliku 
dvoranu i galeriju u vremenu od 16 sati do 20 sati za održavanje godišnje skupštine 
Podružnice umirovljenika Draga i druženje povodom obilježavanja Božićnih blagdana. 
Zaključak:  
Vijeće MO Draga je suglasno da Podružnica umirovljenika Draga koristi prostor prema 
dostavljenom zahtjevu, te će se dana suglasnost dostaviti Odsjeku za mjesnu samoupravu u 
svezi sklapanja ugovora o korištenju prostora. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 
Jasna Rendulić 

               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  
 

 


